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El Casal d'Avis de Valldoreix espera traslladar-se a un altre edifici abans d'acabar l'any

El Casal d'Avis de Valldoreix ha quedat petit i els seus socis
confien que l'entitat es pugui traslladar a un nou espai abans
que acabi l'any. L'emplaçament escollit seria l'edifici que acull
l'actual escola bressol de Valldoreix, que també canviarà
d'ubicació. Aquest trasllat del casal és una vella reivindicació
dels avis valldoreixencs.

La presidenta del Casal d'Avis de Valldoreix, Isabel Castells, ha explicat que l'espai de l'entitat ha quedat petit.
Una de les causes que apunta Castells és l'increment de socis que ha tingut el Casal en els darrers anys, que
actualment s'aproximen a 400.

Un dels socis del Casal i responsable de la comissió de festes, Miquel Botey, ha explicat a Cugat.cat que
veuen una 'bona predisposició per desencallar el problema'. Botey indica que el trasllat s'hauria de fer el més
aviat possible.

Miquel Botey: Actualment no hi cabem. És una problemàtica que sembla que es comença a desencallar. 

El Casal d'Avis de Valldoreix celebra enguany el seu 25è aniversari.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/42029.html
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